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Hallo EXER
Dank je wel.

We hebben dit in het MT besproken en jullie advies erbij betrokken.

Idee is dat er nu in ontwerp verder gewerkt wordt en dat er dus een DPIA komt met betrokkenheid van FB.
Daarna wordt opnieuw gekeken wat dat betekent en welke risico’s er zijn. En of we door zouden moeten willen gaan.

Met weging van alle risico’s.

@minvws.nl]

Ik heb IBEX rogmaals) op de hoogte gesteld van jullie bedenkingen.

Groet

Van:BEBE) ls =) <ERIEERN @ minvws.nl>

Verzonden: donderdag 27 mei 2021 17:23

Aan: [EAFLE
IE. (BREE) <P Hh @minvws.nl>

Cpa ceeCTES ——
Onderwerp: Punt van zorg over privacy

Graag kom ik bij je op de lijn over de data koppelingen die zijn gerealiseerd tussen CBS en GGD en de koppeling die PDC19 en

RIVM voornemens zijn te realiseren met CIMS. We zien juridische en ook politieke risico’s als de koppeling met CIMS wordt

doorgezet.

Koppeling teststraten GGD

Voor de stand van zaken brief is er een passage voorbereid over de data koppeling die tussen het GGD en het CBS plaats vindt

in het kader van onderzoek met data uit de test straten. Het CBS gaat de data koppelen @an andere datasets over bijvoorbeeld
inkomen en beroepsgroepen. Vanuit privacy oogpunt kunnen vragen worden gesteld bij deze werkwijze. Met name de

proportionaliteit toets privacy impact (PIA) en rol van VWS/RIVM zijn aandachtspunten waar lastige vragen over kunnen worden

gesteld. Primair ligt de verantwoordelijkheid hier bij CBS en GGD, maar de minister zal de vragen krijgen. Bovendien geeft VWS

ook opdrachten tot analyse en onderzoek, waarbij goed uitgelegd moet kunnen worden waarom we dit doen en wat het doel is.

Denk hierbij vooral aan het feit dat het beeld kan ontstaan dat er conclusies worden getrokken op grond van bepzalde
persoonskenmerken zoals beroep, inkomen etc. (risicoprofielen). Dit is een onderwerp dat politiek en in de media altijd heel

gevoelig ligt.

Omdat de koppeling reeds is gemaakt en er ook vanuit VWS al verzoeken tot analyse zijn gedaan, hebben we vanuit W1Z

suggesties voor de tekst meegegeven aan [EES EEE, om in ieder geval helder te maken dat het een koppeling is tussen

CBS en GGD op basis van de CBS-wet die grondslagen biedt. Er zijn ook Q en A’s voorbereid, waarbij we ons extra moeten

voorbereiden op vragen over de proportionaliteit, rol VWS en de ethische kant. Daarnaast geven we het dringende advies om per

onderzoek een PIA te doen en ook afstemming met de JE te zoeken.

Koppeling CIMS RIVM

Voor het hanteren van dezelfde werkwijze voor het RIVM systeem CIMS, adviseren we vanuit WJZ negatief. Dit hebben we ook

meegegeven voor de beslisnota voor jullie MT. Het gaat hier om zeer gevoelige gegevens en de privacy impact voor de burger is

groot. Burgers hebben vaccinatiegegevens met toestemming in CIMS laten zetten en daarbij konden/kunnen zij niet overzien dat

dit ook betekent dat vervolgens de gegevens gekoppeld gaan worden aan persoonskenmerken, zodat er analyse over de relatie

met het inkomen e.d. worden gedaan. Dat is niet juridisch zuiver en ook de proportionaliteit is zeer twijfelachtig. Daarmaast is er

al zeer veel discussie over de CIMS data en levert het ethische en privacy vragen op. Dit moet in ieder geval zorgvuldig worden

afgewogen in een Pia. Nu ligt er alleen een quick scan die niet met de 8B -foesternd is. De oplossing is daarom een gedegen
analyse te maken (door het RIVM) middels een PIA, waarbij ook de moet worden betrokken.

Verder vraag ik nogmaals om tijdig bij dit soort vragen betrokken te worden, daarmee kunnen we mogelijk bijdragen aan

gewenste oplossingen en in ieder geval ongelukken voorkomen.

Tot slot wil ik nog benadrukken dat de AP regelmatig coulance betracht waar dit dringend noodzakelijk is en dit willen wij niet in

gevaar brengen door onzorgvuldig om te gaan met gegevens waar dit niet dringend noodzakelijk is.

Met vriendelijke groet,
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